
Referat af bestyrelsesmøde i Afdeling 5 mandag den 2. oktober 2023 

 

Mødedeltagere: Allan, Brian, Jeppe, Richard, Tina, Camilla 

 

1. Konstituering af bestyrelsen. 
Bestyrelsen konstituerede sig. De to suppleanter deltager fremover i 

bestyrelsesmøderne, så de har indsigt og kan bidrage med ideer og 

engagement. De to suppleanter vil f.eks. forsøge på at skabe flere 

arrangementer for beboerne i afdelingen. 

De nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter blev introduceret til 

bestyrelsesarbejdet. Forskellige ansvarsområdet blev fordelt mellem 

medlemmerne. 

  

2. Opfølgning på afdelingsmødet den 6. september. 
I år var der ikke stillet nogen forslag til afdelingsmødet, hvorfor 

bestyrelsen ikke har noget opfølgende arbejde der. 

De spørgsmål, der blev stillet på mødet, blev besvaret godt på mødet. 

Spørgsmål og svar kan læses i referatet af afdelingsmødet. 

Referatet af afdelingsmødet kan læses på MinSide på Ringgårdens 

hjemmeside. Det kan også læses på afdelingens Facebookgruppe. 

Referatet er desuden hængt op i afdelingens fire vaskerier. 

 

3. Orientering 
Der er rejsegilde for Møllevangens fælleshus torsdag den 12. oktober kl. 

14.30, Peter Fabers Vej 17. Der vil være lidt godt til ganen fra en 

pølsevogn. 

 

4. Borde- og bænkesæt i gården ved blok 1. 
Borde- og bænkesættene, der står i haven ved blok 1 (PMV 41-55) 

fjernede vi sidste år i vinterhalvåret. Det gjorde vi for at undgå, at 

udefrakommende hang ud i gården til gene for beboerne. I år fjerner vi 

ikke bordene i vinterhalvåret medmindre vi vurderer, at der er behov for 

det. 

 

 

5. Æbletræ i gården ved blok 1 
I foråret blev et af æbletræerne i haven ved blok 1 (PMV 41-55) fældet, 

fordi det stod uhensigtsmæssigt i forhold til sandkassen på legepladsen. 

Blade og nedfaldne æbler gav en del renholdelse af sandkassen i 

efteråret. Desuden kunne rådnende æbler tiltrække hvepse til sand-

kassen, hvor små børn leger. 

Et andet æbletræ tæt ved legepladsen men lidt længere væk fra 

sandkassen valgte bestyrelsen at lade stå indtil videre for at vurdere, om 

det også var nødvendigt at fælde dette træ af samme årsager som det 

første. Bestyrelsen har besluttet ikke at fælde dette æbletræ. 

 

6. Julebanko. 
Julebanko i december måned har tidligere været et populært arrange-

ment i afdelingen. De sidste fire år har vi ikke afholdt julebanko, da der 

ikke har været nogen beboere, der har været interesseret i at hjælpe med 

arrangementet. Coronanedlukning spillede også ind her. 

Nu vil Camilla og Tina forsøge at arrangere julebanko til december. 

 

7. Næste bestyrelsesmøde. 
Det næste møde holdes mandag den 6. november kl. 19.00 i fælleslokalet 

i kælderen ved Vilhelm Bergsøes Vej 15. 

 

8. Eventuelt. 
Bestyrelsen kom ind på flere emner, der vil blive taget op på næste 

bestyrelsesmøde. 

 

 

 

Se afdelingens hjemmeside: www.afdeling5.dk 

Kontakt bestyrelsen på e-mail: bestyrelsen@afdeling5.dk 
 


